
Agenda 03-05-2023

Aanwezig: Jos Weesie (bewoner Vogelwaarde), Frits Breen en Riet Ooms (wijkraad Molenwijk), 
Stascha Nelis (bewoner Vogelwaarde), Susan Graaf (bewoner Kempen), Amir Oshman (bewoner 
Kempen), Joost Dekker (bewoner), Ron Thuis (bewoner Vogelwaarde), Marieke van der Kaa 
(Spaarnelanden), Eelco van Kesteren (Saeftinge), Tim van Duijn (gemeente Haarlem).
Gemist: Michel de Graaf (gemeente Haarlem), Jos Caspers (bewoner Nemelaar).

Wij hebben een flink aantal nieuwe leden in de klankbordgroep, welkom! Fijn dat jullie aanwezig 
waren, graag hoor ik nog terug wie wij de volgende keren weer terug zullen zien.

Overlast
 Geluidsoverlast parkeerplaats

o Er is behoefte aan handhaving geluidsoverlast op de parkeerplaats. De vraag is of er 
een bordje bij de parkeerplaats kan komen met de regels m.b.t. het geluid.  Tim 
kijkt of hier een bordje voor kan worden geplaatst.

 Vervuiling park
o Er is regelmatig drugshandel op de parkeerplaats naast het skatepark. Dit is niet 

wenselijk, zeker niet omdat dit een plek is waar veel kinderen en jongeren komen. 
 Belangrijk is dit te melden via de website van de Gemeente. Zonder meldingen kan er

ook niet worden gehandhaafd. 
 Riet bekijkt of hierover een berichtje op de FB pagina kan komen.
 Riet bekijkt of er een bericht in het wijkkrantje geplaatst kan worden.
 Tim bekijkt of hier meer gehandhaafd kan worden. 

 Vervuiling parkeerplaats. 
Er is in toenemende mate vervuiling op de parkeerplaats.

 Marieke pakt dit op.
 Grootte containers

Gevraagd is of de openingen in de containers vergroot kunnen worden in verband met 
vuilniszakken die op de grond worden gegooid omdat ze er niet in passen. Marieke geeft aan 
dat dit geen optie is, omdat er anders groot puin in gegooid wordt dat hier niet voor bedoeld 
is. De vraag om vuilniszakken na het recreëren gewoon mee naar huis te nemen en weg te 
gooien. 

BBQ
 Er zijn nog geen bordjes bij de kolenbakken. Deze zijn inmiddels besteld door Nienke. 

 Tim pakt dit op en zoekt uit wanneer deze geplaatst worden.
 Amir vraagt of er op een andere plek een verwijsbordje kan komen, zodat men weet waar de 

kolenbakken staan.
 Amir maakt de tekst voor het bordje en kijkt naar een goede plaats. Mailt Tim 

hierover.
 Tim onderzoekt de mogelijkheden voor dit bordje.

Zand volleybalveld
 Er is nog steeds geen zand geregeld voor het volleybalveld, terwijl dit veld veel gebruikt 

wordt. Onduidelijk is waarom dit nog stil ligt. 
 Tamara mailt Michel (cc Moira gebiedsmanager) hierover ter verduidelijking.

 Andere optie is een aanvraag indienen voor Schalkwijk aan Zet. 

Groen



 Reclassering spuiten veel bosschages blauw, maar snoeien erboven. Hierdoor blijft het  blauw
zichtbaar. 

 Ook zijn er stukken wel blauw gemaakt, maar niet gesnoeid. Die zijn nu nog steeds blauw.
 Marieke pakt dit op en vraagt of ze eronder willen snoeien. 

 Bramen
Worden op sommige plekken niet weggehaald (achter Vogelwaarde) en soms op de grond 
afgeknipt.  Ron en Tamara maken een rondje, mailen het resultaat aan 
participatie@spaarnelanden.nl

 Maaiproces/droogte
In hoeverre kan het maaibeleid worden aangepast op de huidige droogte? Bij ernstige 
droogte meer of minder. 

 Dit is vastgesteld beleid en de vraag is vooral hier melding van te maken tijdens de 
zomer. 

 Marieke vraagt na in hoeverre er tijdens droogte rekening wordt gehouden d.m.v. 
maaien.

 De bermen naast het pad richting de Molen wordt gemaaid door een zware trekker, hierdoor 
gaat het pad kapot. De vraag is of dit met een kleinere trekker kan gebeuren. Ook wordt er 
een hele grote strook weggemaaid, wat zonde is voor de biodiversiteit.

 Marieke vraagt of er een klein randje gemaaid kan worden (i.p.v. alles) en met een 
kleinere maaimachine.

Drainage
Kan niet gerepareerd worden, dan moet alles vernieuwd worden. Dit is te duur en dit zal de 
Gemeente niet gaan doen. Gevraagd wordt of het pad, dat vaak onder water staat, iets opgehoogd 
kan worden. Ook wordt gevraagd of dit in het meerjarenplan kan worden opgenomen.

 Tim pakt deze vragen op.

Verkeerssituatie
 Brommers in het park

Er zijn verschillende onderzoeken gedaan, handhaving, verkeerspolitie. Er zijn namelijk 
verschillende borden, niet allemaal hetzelfde. Er komen binnenkort correcte borden voor de 
voetpaden. Daarna is het een kwestie van handhaven, zeker nu de Zuid Schalkwijkerweg voor 
een jaar dicht gaat. 

 Riet jaagt dit richting handhaving aan.
 Vernieuwing wandelpad richting Molen

Het pad wordt met voorrang verbeterd, omdat op 1 oktober de Zuid Schalkwijkerweg dicht 
gaat. Er is angst dat dit pad breder wordt gemaakt dan het huidige pad, met als gevolg dat er 
nog harder wordt gefietst en brommers vaker komen. 

 Riet gaat navragen wat de plannen zijn en benadrukken dat het pad niet breder 
wordt dan het nu is.

 Snelheid Peelweg
De snelheid op de Peelweg is erg hoog. Dit is een zorg qua veiligheid, o.a. vanwege de vele 
geparkeerde auto’s. Ook fietsen fietsers hard de brug af en dat levert een risico op bij de 
kruising met de Peelweg. Amir vraagt zich af of er drempels op de Peelweg kunnen komen om
de snelheid te verminderen.

 Amir maakt een tekening en Tamara mailt dit door naar Frits.

Afgesproken is de frequentie van de vergadering te verhogen in de hoop dat dit het effect van de 
vergadering vergroot. Er zal 4x per jaar worden vergaderd op de Frieslandlaan. Tamara mailt een 
datumprikker voor eind augustus.


